
 

 

Treść zapytania radnego Wojciecha Kudelskiego  
w sprawie realizacji zadania inwestycyjnego „modernizacja drogi wojewódzkiej 
801”  
Reagując na interwencję mieszkańców gmin Skórzec i Wodynie w sprawie przebudowy drogi 

803 kieruje pytanie do zarządu sejmiku: na jakim etapie są prace związane z tą drogą. 

Proszę o podanie konkretnych terminów. Codziennie tysiące pojazdów w karkołomnych 

warunkach przejeżdża tamtędy narażając się na uszkodzenia a nas na wypłatę 

odszkodowań. 

 


